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P R O T O K O Ł Nr XIV/2015
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu ,

odbytej w dniu 22 września 2015r.
w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu

w godz. 13.00 do 14.50

Ad. 1.
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia XIV. Sesji Rady
Miejskiej
w Ogrodzieńcu
Powitał wszystkich zebranych:
- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,
- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak,
- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia,
- Sołtysów Gminy Ogrodzieniec,
- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,
- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec.
Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu.

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa
przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali
powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli

ü zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad,
ü projekty uchwał będące przedmiotem obrad.

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji
uczestniczyło 14 radnych ,nieobecna radna Marta Baryłka ,co zostało potwierdzone
podpisami na liście obecności.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad
Przewodniczący Rady zapytał czy będą zgłaszane wnioski dot. porządku sesji.
Burmistrz wniósł o poszerzenie obrad o dodatkowy punkty dot. podjęcia uchwały w
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Zawierciańskiemu na przebudowę
chodnika przy drodze powiatowej w Kiełkowicach Gm. Ogrodzieniec.
Porządek obrad poszerzony o dodatkowy punkt został przegłosowany i przyjęty
jednomyślnie przez radnych 14 głosami.

Porządek obrad wg którego była prowadzona sesja przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjecie protokołu Nr XI/2015 z sesji z dnia 10 czerwca 2015 oraz protokołu

Nr XII/2015 z sesji z dnia 19 czerwca 2015r.
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4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w
Zawierciu i Sądu Okręgowego w Częstochowie.

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy
Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków
inwestycyjnych.

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Zawierciańskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu karetki
transportowej dla Szpitala Powiatowego w Zawierciu.

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi
Zawierciańskiemu na przebudowę chodnika przy drodze powiatowej w
Kiełkowicach Gm. Ogrodzieniec.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach wydatków między działami w
budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015 rok.

9. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.
10.  Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.
11. Wnioski i oświadczenia.
12. Zamkniecie obrad.

Ad. 3
Przyjecie protokołu Nr XI/2015 z sesji z dnia 10 czerwca 2015 oraz protokołu Nr
XII/2015 z sesji z dnia 19 czerwca 2015r.

Protokół Nr XI/2015 z sesji z dnia 10 czerwca 2015 zostały przyjęty przez radnych
bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych.
Protokół Nr XII/2015 z sesji z dnia 19 czerwca 2015r. zostały przyjęty przez radnych
bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych.

Ad. 4
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w
Zawierciu i Sądu Okręgowego w Częstochowie.

Sekretarz MiG pan Dariusz Ptaś poinformował, że zgodnie z ustawą – prawo o
ustroju sądów powszechnych do zadań rady gminy należy wyłonienie ławników do
sądów (w kadencji 2016-2019) 1 ławnika do Sądu Okręgowego w Częstochowie, 3
do Sądu Rejonowego w Zawierciu, w tym 1 do Sądu Pracy). Po przeprowadzeniu
procedury wyłonienia kandydatów i przeprowadzeniu tajnego głosowania wybiera się
ławników do poszczególnych sądów.
Od maja do 30 czerwca prowadzony był nabór na stanowisko ławników sądowych w
kadencji 2016-2019.
Zgłoszone kandydatury były analizowane przez zespół opiniujący powołany przez
Radę Miejską oraz przez Policję i Prokuraturę – taki bowiem jest ustawowy wymóg.
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Zespół opiniujący dokonał analizy - wszystkie zgłoszenia spełniały wymogi
ustawowe.

W celu przeprowadzenia tajnego glosowania dla dokonania wyboru ławników
powołano Komisję Skrutacyjną w składzie:

1. Jolanta Ciołczyńska
2. Beata Jakacz
3. Wioletta Baran

Skład komisji Skrutacyjnej została przegłosowany i przyjęty przez radnych
jednogłośnie 14 głosami.

Komisja przystąpiła do pracy, rozdano karty do głosowania, omówiono procedurę
głosowania i radni kolejno wyczytywani z listy obecności podchodzili do urny oddając
głos. Wszyscy radni obecni na sesji wzięli udział w głosowaniu.

Z przeprowadzonego głosowania tajnego komisja skrutacyjna sporządziła protokoł,
który został odczytany. Protokół wraz z kartami z głosowania w sprawie wyboru
ławników sądowych dołączony został do protokołu z sesji.
Z odczytanego protokołu wynikało:

I. do Sądu Rejonowego w Zawierciu wybrano Monikę Ryłko i Annę Wałek.
II. do Sądu Rejonowego w Zawierciu do orzekania w sprawach z zakresu

prawa pracy wybrano Alicję Dynarowicz.
III. do Sądu Okręgowego w Częstochowie wybrano Alicję Jaros.

Nazwiska wybranych ławników wpisano do projektu uchwały stwierdzającej wybór
ławników na kadencje 2016-2019.
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania:
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się-0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził,
Uchwała Nr XIV/111/2015 w sprawie w sprawie wyboru ławników do Sądu
Rejonowego w Zawierciu i Sądu Okręgowego w Częstochowie została przyjęta.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiv_111_2015.pdf
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Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy
Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków
inwestycyjnych.

Burmistrz MiG pan Andrzej Mikulski odczytał pismo Policji skierowane do trzech
gmin, które obsługiwane są przez Komisariat Policji w Ogrodzieńcu w sprawie
dofinansowania zakupu samochodu dla Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu.
Z budżetu Gminy Ogrodzieniec planuje się przekazać środki finansowe poprzez
„Fundusz Wsparcia Policji” przy Komendzie Wojewódzkiej Policji w Katowicach w
wysokości pięć tysięcy złotych na potrzeby Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu
z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji w
Ogrodzieńcu.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się-0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził,
Uchwała Nr XIV/112/2015 w  sprawie przekazania środków finansowych dla
Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie
wydatków inwestycyjnych - została przyjęta

Ad. 6
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Zawierciańskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu karetki
transportowej dla Szpitala Powiatowego w Zawierciu.

Burmistrz MiG pan Andrzej Mikulski odczytał pismo Starostwa Powiatowego w
Zawierciu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi w formie
dofinansowania zakupu karetki transportowej dla Szpitala Powiatowego w Zawierciu.
Z budżetu Gminy Ogrodzieniec na ten cel planuje się przeznaczyć dwadzieścia
tysięcy złotych.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiv_112_2015.pdf
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Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się-0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził,
Uchwała Nr XIV/113/2015 w  sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Zawierciańskiemu z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu karetki
transportowej dla Szpitala Powiatowego w Zawierciu - została przyjęta

Ad. 7
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi
Zawierciańskiemu na przebudowę chodnika przy drodze powiatowej
w Kiełkowicach Gm. Ogrodzieniec.

Burmistrz MiG pan Andrzej Mikulski poinformował - uchwała nawiązuje do podjętej
na poprzedniej sesji uchwały odnoszącej się tej sprawy z tą różnicą że pomoc
finansowa zostaje zamieniona na pomoc rzeczową poprzez przekazanie materiałów
drogowych (beton, kostka brukowa, krawężnik betonowy, obrzeże) o wartości osiem
tysięcy czterysta dziewięćdziesiąt osiem złotych z przeznaczeniem na przebudowę
chodnika przy drodze powiatowej w miejscowości Kiełkowice.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się-0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że.
Uchwała Nr XIV/114/2015 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi
Zawierciańskiemu na przebudowę chodnika przy drodze powiatowej w
Kiełkowicach Gm. Ogrodzieniec - została przyjęta.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiv_113_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiv_114_2015.pdf
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Ad. 8
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach wydatków między działami
w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015 rok.

Projekt uchwały omówiła pani Anna Kuźniak Skarbnik Gminy .
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się-0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził,
Uchwała Nr XIV/115 /2015 w sprawie zmian w planach wydatków między działami
w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015 rok - została przyjęta

Ad. 9
Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.

Radny Fabiańczyk Z. - Dworek w Gieble, ściany zewnętrzne są w złym stanie
technicznym (pęknięcia, odpadające fragmenty tynku). Wnioskuję o remont ścian
zewnętrznych dworku i oczyszczenie stawów.
Droga powiatowa w Gieble ul. Częstochowska jest w złym stanie technicznym.
Proszę Pana Burmistrza o wystąpienie z wnioskiem do Starostwa Powiatowego o
niezwłoczne podjęcie działań mających na celu kompleksową modernizację ww.
drogi.
Czy przystanek w Gieble Kolonii zostanie przesunięty?

Radna Beata Jakacz - Mieszkańcy Żelazka zwracają się z prośbą o oświetlenie
uliczne na ul. Ogrodowej.

Radny Podsiadło Zygmunt - Proszę o zwiększenie częstotliwości kontroli na Placu
Jurajskim w Podzamczu, gdzie motocykle i samochody parkują na zakazie wjazdu.

Radny Janoska J - Zwracam się do Komendanta Policji w Ogrodzieńcu o udzielenie
odpowiedzi jakie działania Policji zostały podjęte w celu wyjaśnienia sprawy wywozu
śmieci z budowy, które zostały wyrzucone na skrzyżowaniu ulic Mickiewicza i Reja.
Wiadomo mi, że cała dokumentacja zdjęciowa z widocznymi samochodami wraz z
numerami rejestracyjnymi osób wyrzucających śmieci zostały przekazane do
komisariatu Policji w Ogrodzieńcu. Jakie zostały wyciągnięte konsekwencje. Mam

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xiv_115_2015.pdf
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nadzieję, że przyznane dziś na sesji przez Radę Miejską dofinansowanie na zakup
nowego nieoznakowanego samochodu dla Policji przyczyni się, że teren Fugasówki
będzie jeszcze bardziej pilnowany przez naszych stróżów prawa.

Odpowiedź Komendanta Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu:
ü Zostały przeprowadzone czynności wyjaśniające i przesłuchania świadków.

Sprawa nie została skierowana wnioskiem do sądu.

Odpowiedzi Burmistrza:
ü Elewacja Dworku w Gieble zostanie naprawiona i pomalowana. Potrzebujemy

na tę usługę wygospodarować środki w budżecie.
ü Stawy w Gieble to temat poruszany od dawna. Część mieszkańców jest

przeciwna zasypywaniu tych zbiorników, które kiedyś służyły do celów
przeciwpożarowych i jako zbiornik retencyjny zwiększonej wody opadowej.
Sprawa zostanie omówiona na najbliższym zebraniu sołeckim w Gieble.

ü Ulica Częstochowska jest drogą powiatową i przygotujemy pismo do
Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu w sprawie remontu tej drogi.

ü  Przekazałem do ZGK rozpatrzenie sprawy przesunięcia przystanku w Gieble
Kolonii. Jeśli będzie to możliwe, to przystanek zostanie przesunięty od osi
jezdni, by zapewnić bezpieczeństwo pasażerów.

ü  Oświetlenie ulicy Ogrodowej w Żelazku – nie ma tam linii energetycznej.
Rozbudowa takiej linii wymaga przygotowania dokumentacji projektowej i
wykonania prac przez Tauron. W tym celu należy zabezpieczyć środki na
przygotowanie dokumentacji projektowej iwszelkie pozwolenia.

Ad. 10
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.

W miesiącach sierpień-wrzesień odbywały się zebrania w sołectwach w sprawie
Funduszu Sołeckiego na rok 2016 . 17 sierpnia w Kiełkowicach, 20 sierpnia w
Gieble-Kolonii, 25 sierpnia w Żelazku, 26 sierpnia w Ryczowie, 10 września w
Fugasówce, 11 września w Mokrusie, 14 września w Podzamczu, 15 września w
Ryczowie Kolonii, 16 września w Gulzowie, i zaplanowane na 25 września w Gieble.

1 września rozpoczął się nowy rok szkolny. W naszej gminie do szkół podstawowych
uczęszcza 511 uczniów, do Gimnazjum 205, do przedszkola w Ogrodzieńcu i
oddziałów przedszkolnych w Ryczowie, Gieble i Podzamczu 215 dzieci.

4 – 8 września na zaproszenie Rady Miasta Melissano z Włoch delegacja z Gminy
Ogrodzieniec brała udział w uroczystościach poświęconych patronowi gminy. Wizyta
była okazją do podsumowania 15-lecia współpracy pomiędzy gminami Melissano i
Ogrodzieniec. Włosi są bardzo przychylni Polakom zaznaczył Burmistrz i potwierdził
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dużą życzliwość mieszkańców Melissano. Podczas pobytów w tym mieście czuliśmy
się bardzo dobrze. Gospodarze poświęcali nam sporo czasu i uwagi. Burmistrz
zaznaczył, że chciałby, aby nasza gmina kontynuowała współpracę, aby rozwijały się
kontakty pomiędzy organizacjami, firmami i mieszkańcami.
Następnie Burmistrz omówił przebieg pobytu delegacji z Gminy Ogrodzieniec w
Melissano – prezentacja miała formę pokazu multimedialnego.

15 września w sali narad odbyło się spotkanie zorganizowane przez LGD Perła Jury
dla sołtysów, radnych i lokalnych działaczy z terenu gminy Ogrodzieniec w sprawie
lokalnej strategii rozwoju gmin powiatu zawierciańskiego.

 21 września w sali OSP Podzamcze odbyło się spotkanie mieszkańców
zainteresowanych prowadzeniem działalności parkingowej z pracownikami Urzędu
Skarbowego w Zawierciu. Omówiono przepisy wynikające z ustawy o swobodzie
gospodarczej oraz Ordynacji Podatkowej zezwalające na legalne prowadzenie usług
parkingowych.

 23 września w Urzędzie Marszałkowskim w Katowicach odbyło się spotkanie w
sprawie możliwości udzielenia pomocy żywnościowej z Banku Żywnościowego na
terenie gmin województwa śląskiego. W związku z faktem, iż żadna z dotychczas
działających organizacji pozarządowych nie chciała zająć się dystrybucją żywności
dla potrzebujących osób, pomoc taka będzie udzielana przez Ośrodek Pomocy
Społecznej w Ogrodzieńcu. Produkty żywnościowe będą wydawane w ciągu
najbliższego pół roku w pomieszczeniach wynajętych od GS Samopomoc Chłopska
w Ogrodzieńcu – w budynku administracyjnym przy Biedronce. Obecnie OPS
prowadzi kwalifikację rodzin, które mają być objęte pomocą żywnościową.

Zadania inwestycyjne (ogłoszone przetargi)
Przygotowywane są nowe przedsięwzięcia i inwestycje gminne:

W wyniku drugiego przetargu nieograniczonego na świadczenie usługi odbierania i
zagospodarowania odpadów komunalnych powstających w nieruchomościach
zamieszkałych na terenie Gminy Ogrodzieniec została wybrana najkorzystniejsza
oferta, którą złożył REMONDIS Sp. z o.o. Oddział w Częstochowie. Usługi według
nowych zasad prowadzić będzie na mocy podpisanej umowy od listopada br. przez
okres trzech lat.

Ogłoszono przetarg nieograniczony na „Budowę i przebudowę kanalizacji sanitarnej
odprowadzającej ścieki z osiedla Elizy Orzeszkowej oraz obiektów zlokalizowanych
na terenie byłej Cementowni”.

 Ogłoszono przetarg nieograniczony na budowę chodnika w ciągu drogi
wojewódzkiej ul. Wojska Polskiego w Podzamczu Etap I – budowa chodnika
lewostronnego. Planowany termin realizacji – do 30 listopada. 2015r.
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 Ogłoszono przetarg nieograniczony na Modernizację, remont drogi dojazdowej do
użytków rolnych w Kiełkowicach – ul. Łąki. Planowany termin realizacji – do 30
listopada. 2015r.

Ad. 11
Wnioski i oświadczenia.

Wręczenie nagrody za osiągnięcia sportowe dla uczennicy Liliany Smok.

Burmistrz MiG na wstępie dokonał krótkiej charakterystyki Lilianny Smok - ma ona 14
lat mieszka wraz z rodziną w Fugasówce. Uczęszcza do II klasy Gimnazjum w
Zawierciu. Trenuje grę w piłkę siatkową w Międzyszkolnym Klubie Sportowym w
Zawierciu od trzeciej klasy szkoły podstawowej. Ta młoda siatkarka, wraz z drużyną
odnosi sukcesy podczas rozgrywek piłki siatkowej na różnych turniejach, gminnych,
wojewódzkich i ogólnopolskich.
 W dowód uznania za osiągnięcia młodej sportsmenki ,władze Gminy przyznały jej
dyplom uznania i nagrodę pieniężną w wysokości 1 tysiąca złotych. Uroczyste
wręczenie nagrody dokonane zostało przez Burmistrza Miasta i Gminy oraz
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.

Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu Fundacji „Stara Szkołą” zaprosił na
spotkanie w dniu 22.09 godz. 16.00 do świetlicy w Podzamczu na prezentację
poplenerowej wystawy malarstwa „Biały Dunajec 2014” oraz omówienie działań
Fundacji prowadzonych w świetlicy w Podzamczu w Gminie Ogrodzieniec i regionie.

Ad. 12
Zamkniecie obrad.

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku
z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.
Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.
Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 14.50

Podpis protokolanta: Podpis przewodniczącego obrad:


